
ЗАПИСНИК 

са седнице Комисије за урбанизам, комуналне делатности и заштиту животне 
средине 

Седница Комисије за урбанизам, комуналне делатности и заштиту животне средине 
одржана је у четвртак, 02. новембра 2023. године у 13:00 часова у сали Градског 
већа града Ваљева. 

Седницу је отворио и истом председавао Радоица Рстић, председник Комисије. 

Седници су присуствовали Иван Илић, заменик председника Комисије, и чланови 
Драган Васиљевић, Драган Поповић Поп,  Ивана Петарић и Саша Јевтић. 

Седници није присуствовала из оправданих разлога Ивана Крсмановић, члан 
Комисије. 

Од 7 чланова Комисије било је присутно 6 чланова и стекли су се услови за рад 
Комисије. 

 
Поред чланова седници су присуствовали Младен Симовић, секретар Скупштине 
града Ваљева, Јанко Гагић, директор ЈКП “Топлана Ваљево“ Ваљево, Горан 
Цвијовић, в.д. директора ЈКП “Полет“ Ваљево, Бранко Вуковић, руководилац 
Одељења за грађевинско земљиште и инфаструктуру, Зоран Стипановић , стручни 
консултант - члан Комисије за јавну набавку и Александар Ћирић, представник 
Одељења за локални развој, привреду и комуналне послове  . 
 
Записник је водила Соња Васиљевић, саветник у Одсеку за скупштинске и 
нормативне послове. 
 
Комисија je 5 гласова за,  усвојила Записник са седнице Комисије одржане 20. 
септембра 2023. године. 
 

За седницу је предложен и једногласно усвојен следећи: 

 
Д Н Е В Н И    Р Е Д 

 
1. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ТРЕЋЕ ИЗМЕНЕ ПЛАНА 

КОМУНАЛНЕ ИЗГРАДЊЕ И ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА КОМУНАЛНЕ 
ИНФРАСТРУКТУРЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2023.ГОДИНУ 
 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДРУГУ 
ИЗМЕНУ И ДОПУНУ ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ЈАВНОГ 



КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПОЛЕТ“ ВАЉЕВО ИЗ БУЏЕТА ГРАДА 
ВАЉЕВА ЗА 2023.ГОДИНУ 

 
3. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 

О КРЕДИТНОМ ЗАДУЖЕЊУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ТОПЛАНА – ВАЉЕВО“ ВАЉЕВО 
 

4. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА КОНАЧНИ 
НАЦРТ ЈАВНОГ УГОВОРА О ЈАВНО-ПРИВАТНОМ ПАРТНЕРСТВУ ЗА 
РЕКОНСТРУКЦИЈУ, ЗАМЕНУ, РАЦИОНАЛИЗАЦИЈУ И ОДРЖАВАЊЕ ДЕЛА 
СИСТЕМА ЈАВНОГ ОСВЕТЉЕЊА ПРИМЕНОМ МЕРА УШТЕДЕ ЕНЕРГИЈЕ 
НА ТЕРИТИРИЈИ ГРАДА ВАЉЕВА. 

 

I 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ТРЕЋЕ ИЗМЕНЕ ПЛАНА 
КОМУНАЛНЕ ИЗГРАДЊЕ И ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА КОМУНАЛНЕ 
ИНФРАСТРУКТУРЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2023.ГОДИНУ 

 
Образложење дао је Бранко Вуковић, руководилац Одељења за грађевинско 
земљиште и инфраструктуру. 
За реч  се јавио  Саша Јевтић. 
 
Комисија је са 5 гласова за и 1 уздржаним гласом, Скупштини града Ваљева 

предложила да донесе предложени Закључак.  

 
II  

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДРУГУ ИЗМЕНУ 
И ДОПУНУ ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА СУБВЕНЦИЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПОЛЕТ“ ВАЉЕВО ИЗ БУЏЕТА ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2023.ГОДИНУ 

 
Образложење је дао Горан Цвијовић, в.д. директора ЈКП “Полет“ Ваљево 

 

За реч се јавио Драган Поповић Поп и Драган Васиљевић. 

 

Једногласно, Комисија је разматрајући предложено Решење, предложила 
Скупштини града да га донесе. 
 

III  

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
КРЕДИТНОМ ЗАДУЖЕЊУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА – 
ВАЉЕВО“ ВАЉЕВО 

 

Образложење дао је Јанко Гагић, директор ЈКП “Топлана Ваљево“ Ваљево 
Није било расправе.  
 



Једногласно, Комисија је разматрајући предложено Решење, предложила 
Скупштини града да га донесе. 
 

IV 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА КОНАЧНИ 
НАЦРТ ЈАВНОГ УГОВОРА О ЈАВНО-ПРИВАТНОМ ПАРТНЕРСТВУ ЗА 
РЕКОНСТРУКЦИЈУ, ЗАМЕНУ, РАЦИОНАЛИЗАЦИЈУ И ОДРЖАВАЊЕ ДЕЛА 
СИСТЕМА ЈАВНОГ ОСВЕТЉЕЊА ПРИМЕНОМ МЕРА УШТЕДЕ ЕНЕРГИЈЕ НА 
ТЕРИТИРИЈИ ГРАДА ВАЉЕВА. 
 
Образложење и појашњење о појединостима дао је Зоран Стипановић, стручни 
консултант-члан Комисије за јавну набавку. 
У расправи су учествовали Драган Васиљевић и Драган Поповић. 
 

Комисија је са 5 гласова за и 1 гласом против, Скупштини града Ваљева 

предложила да донесе предложено Решење.  

 

 

КОМИСИЈА ЗА УРБАНИЗАМ, КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

И ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 

Бр: 06-75/2023-01/1 

 
 

                                                                                        ПРЕДСЕДНИК  КОМИСИЈЕ 

                                                                                                   Радоица Рстић 
 

 


